
PROTOKÓŁ Nr XXXV/2023 

SESJI  RADY GMINY  BOĆKI 

z dnia 30 marca 2023 roku 

 

odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, pod 

przewodnictwem Pani Małgorzaty Jóźwiak Przewodniczącego Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10o3, a zakończono o godz. 1208. 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 11 

Radni obecni na Sesji:          

1. Jakimiuk Anatol   6.  Małgorzata Jóźwiak 

2. Zambrowski Paweł                            7. Piotrowska Krystyna 

3 Koptewicz Walentyna                        8. Wierciński Wojciech 

4 Król Adam    9. Zalewska Katarzyna 

5. Lipiński Zbigniew                      10. Skomorowski Marek 

                                                     11. Wiercińska Iwona 

 

Nieobecni:, Jurkowicz Marta, Chmur Eugeniusz, Matwiejuk Jarosław, Zawadzki Piotr,  

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Dorota Kędra Ptaszyńska Wójt Gminy 

2. Korycki Walenty, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy  

4. Korniluk Milena, Z-ca Wójta Gminy 

5. Barbara Tołoczko, Kierownik GOPS w Boćkach, 

6. Justyna Jurczuk, Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Boćkach, 

7. Mateusz Sacharzewski, Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach 

8. Paweł Ryżyk, pracownik UG 

9. Milena Pryzowicz, pracownik UG 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Boćki Pani Małgorzata Jóźwiak przystąpiła do otwarcia 

obrad Sesji. Powiedziała, że na stan radnych 15, w obradach uczestniczy 11 radnych, obrady są 

prawomocne. Poinformowała, że obrady są nagrywane i odczytała informację następującej 

treści: „Uprzejmie informuję, że obrady Rady Gminy Boćki są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w Sesji Rady Gminy wyrażacie Państwo 

zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. A 

oraz art. 9 ust. 2 lit. E rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w 

sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 

rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 roku – tzw. RODO.” 

 

Link do Transmisji obrad Sesji Rady Gminy Boćki na stronie internetowej 

http://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/ 



https://www.youtube.com/watch?v=s3kpAl0XSog 

Następnie Przewodnicząca powitała radnych, sołtysów, mieszkańców, pracowników gminy i 

inne osoby biorące udział w Sesji. Poinformowała, że radni chcąc zabrać głos muszą podejść 

do mównicy, do mikrofonu. Nadmieniła również, że porządek obrad radni otrzymali. Zapytała 

czy są jakieś uwagi. Uwag nie zgłoszono, więc Pan Małgorzata Jóźwiak przeprowadziła 

głosowanie nad przyjęciem porządku obrad sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem porządku obrad oddano 11 głosów, 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 1 za przyjęciem porządku obrad, stanowi załącznik 1 do 

protokołu. 

1. Otwarcie XXXV Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad, 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy, 

4. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy Boćki w 2022 roku, 

5. Informacja z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Boćkach w 2022 roku, 

6. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach w 2022 roku , 

7. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boćkach w 2022 roku oraz 

przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej, 

8. Informacja z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny, w tym z Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Boćki za rok 2022, 

9. Informacja z realizacji programu współpracy Gminy Boćki z organizacjami pozarządowymi w 2022 

roku, 

10. Informacja z realizacji Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Boćki w 2022 roku, 

11. Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2022 

roku, 

12. Informacja z działalności Centrum Integracji Społecznej w Boćkach w 2022 roku, 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Boćki na lata 2023 -2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2024, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian  w budżecie gminy na rok 2023, 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Boćki w 2023 r. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Bielsk 

Podlaski, 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy, 

18. Podjęcie uchwały w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

usługi odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i 

transportu nieczystości ciekłych, świadczonych na terenie gminy Boćki, 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty, 

20. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział 

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub ćwiczeniu, 

21. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym, 



22. Interpelacje i zapytania radnych, 

23. Sprawy różne, wolne wnioski, 

24. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad pkt. 3 Przewodnicząca nadmieniła, że protokół z XXXIV Sesji był wyłożony na 7 dni przed 

Sesją, do dnia dzisiejszego uwag nikt nie zgłosił. Przewodnicząca poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu obrad z XXXIV Sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 11 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos. 

Imienne głosowanie radnych Nr 2 za przyjęciem protokołu obrad XXXIV Sesji, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 Przewodnicząca poinformowała, że sprawozdania z działalności komisji Rady Gminy 

Boćki były omawiane na komisjach. Poprosiła o zadawanie pytań. Radni pytań nie mieli. 

Ad pkt. 5 Pani Małgorzata Jóźwiak powiedziała, że sprawozdanie z działalności Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Boćkach było omawiane zapytała o pytania. Radna Krystyna 

Piotrowska zauważyła, że nie było omawiane sprawozdanie finansowe za 2022 rok tej jednostki 

i pozostałych jednostek podległych gminie. Głos zabrała Pani Justyna Jurczuk mówiąc, że 

sprawozdanie finansowe zostało przedłożone razem ze sprawozdaniem z działalności. 

Powiedziała, że jeżeli radni nie otrzymali to zaprasza do biblioteki gdzie może wydrukować 

owe sprawozdanie. Głos zabrał Pan Wojciech Wierciński tłumacząc, że sprawozdania 

finansowe będą omawiane w drugim kwartale roku czyli na najbliższej komisji. Następnie głos 

zabrał Pan Adam Król mówiąc, że może należy zmienić zwyczaj i omawiać sprawozdanie 

finansowe razem ze sprawozdaniem z działalności. 

Ad pkt. 6 Przewodnicząca przeszła do sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Kultury 

w Boćkach. Poprosiła o pytania. Nie zadawano pytań. 

Ad pkt. 7 Pani Małgorzata Jóźwiak powiedziała, że sprawozdanie z działalności GOPS w 

Boćkach również było omawiane, czy są pytania do sprawozdania?. Radni pytań nie zgłosili. 

Ad pkt. 8 Kolejny punkt obrad sesji dotyczył sprawozdania z Programu Wspierania Rodziny w 

Gminie Boćki, do którego radni też nie mieli pytań. 

Ad pkt. 9 Następnie Pani Małgorzata Jóźwiak przeszła do sprawozdania ze współpracy gminy 

z organizacjami pozarządowymi. Pytań nie było. 

Ad pkt. 10 Sekretarz Gminy omówił sprawozdanie z realizacji Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi. Mówił, że dzięki współpracy ze Stowarzyszeniem z Podkowy 

Leśnej gmina zaoszczędziła na oddawaniu bezpańskich psów do schroniska, które za 

odłowienie psa pobiera 3500 zł. pytań nie było. 

Ad pkt. 11 Przewodnicząca powiedziała, że sprawozdanie Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych było omawiane na posiedzeniach komisji, poprosiła o pytania, 

których radni nie zgłosili. 

Ad pkt. 12 Głos zabrała Pani Milena Korniluk mówiąc o działalności Centrum Integracji 

Społecznej w Boćkach. Wyjaśniła, że uczestnicy CIS w 2022 roku spotykali się na zajęciach w 



dwóch grupach i jedna z tych grup zakończyła spotkania w styczniu zaś ostatnia w marcu 2022 

roku. Mówiła, że dla uczestników CIS zostały zrealizowane liczne zajęcia aktywizujące i 

przygotowujące do podjęcia pracy oraz wiele szkoleń. Zapytano ilu uczestników CIS podjęło 

pracę i pracuje? Pani Milena Korniluk odpowiedziała, że z drugiej grupy 18 uczestników miała 

podpisaną umowę o pracę a z trzeciej 19 uczestników pracowało. Ilu pracuje na dzień dzisiejszy 

nie jestem w stanie powiedzieć. Pytano ilu uczestników było w CIS? Pani Milena 

odpowiedziała, że 61 uczestników. Pan Adam Król zapytał ile łącznie środków pochłonął 

projekt oraz czy to prawda, że przez następne 5 lat gmina będzie płaciła po 20 tys. zł rocznie w 

celu utrzymania trwałości projektu. Pani Milena Korniluk powiedziała, że nie chce podawać 

kwot z pamięci odnośnie wydatkowania środków z UE i krajowych na CIS. Dodała, że postara 

się przygotować na następną komisje te dane. Na Sali obrad dyskutowano czy projekt CIS był  

w ogóle potrzebny skoro pochłonął tyle pieniędzy a ludzi i tak nie udało się zaktywizować. 

Mieszkaniec gminy pytał ile osób było zatrudnionych w CIS. Pani Kierownik odpowiedziała, 

że na umowę o prace 4 osoby ale nie były to pełne etaty zaś sporo osób było zatrudnionych na 

umowę zlecenie.  

Ad pkt. 13 i 14 Głos zabrała Skarbnik Gminy omawiając zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej oraz zmiany w budżecie gminy na rok 2023. Zadano pytanie czy gmina może 

udzielić pożyczki zwykłemu obywatelowi? Pani Skarbnik wyjaśniła że gmina nie może 

udzielać pożyczek osobom fizycznym. Więcej pytań nie zgłoszono, zaś Pani Małgorzata 

Jóźwiak przeprowadziła głosowanie nad projektem zmian w WPF. 

 W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 7 głosów, przeciw 1 

głos, wstrzymało się 3 głosy. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 3 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na lata 2023 -2026 

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2024 stanowi załącznik nr 

3 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Boćki na lata 2023 -2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022-2024– podjęta większością głosów. 

Następnie głosowano nad zmianami do budżetu gminy na 2023 rok. 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 7 głosów, przeciw 1 

głos, wstrzymało się 3 głosy. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 4 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zmian  w budżecie gminy na rok 2023 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zmian  w budżecie gminy na rok 2023 – podjęta 

większością głosów. 

Ad pkt. 15 Głos zabrał Pan Walenty Korycki omawiając projekt uchwały. Wyjaśnił, że 

największe środki zaplanowane w programie będą wydatkowane na sterylizację i kastrację 

zwierząt. Radny Paweł Zambrowski zapytał, gdzie mieszkańcy gminy mogą się zgłaszać w 

sprawie sterylizacji i kastracji swoich zwierząt. Sekretarz Gminy wyjaśnił, że mieszkaniec 



wypełnia w gminie wniosek o sterylizację lub kastrację, wójt podpisuje zgłoszenie i z tym 

dokumentem udaje się do lecznicy „Animals” Piotr Burzyński w Boćkach. W ciągu roku można 

wysterylizować łącznie 3 sztuki zwierząt na jedno gospodarstwo. Po wyczerpaniu pytań 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 11 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 5 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Boćki w 2023 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Boćki w 2023 r.– 

podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 16 Projekt uchwały omówiła Kierownik Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach. 

Wyjaśniła, jak działa Środowiskowy Dom Samopomocy i kto może uczęszczać na zajęcia. 

Mówiła również o kompletowaniu dokumentów, dojazdach i wyżywieniu. Pan Adam Król 

podziękował za merytoryczne wyjaśnienie intencji owego projektu uchwały. Pani Małgorzata 

Jóźwiak przeprowadziła głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 11 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 6 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Bielsk Podlaski stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Miastem Bielsk Podlaski – podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 17 i 18 Głos zabrała Pani Milena Preyzowicz omawiając regulamin utrzymania 

czystości na terenie gminy Boćki. Poinformowała, że ustawodawca nałożył na gminy 

obowiązek ewidencjonowania szamb i przydomowych oczyszczalni ścieków. Mówiła, że do 

30 kwietnia 2024 roku gmina musi złożyć sprawozdanie, w którym będzie musiała zawżeć 

informacje m.in. o liczbie opróżnionych zbiorników bezodpływowych itp. Radny Paweł 

Zambrowski zapytał o stosowanie środków biodegradowalnych? Czy wówczas mieszkaniec 

musi mieć podpisaną umowę z firmą która wywiezie mu szambo? Pani Milena Pryzowicz 

powiedziała, że wystąpiła z pismem do Wód Polskich, ARiMR oraz WIOŚ i nie otrzymałam 

jeszcze odpowiedzi. Według ustawy właściciele nieruchomości maja obowiązek podpisać 

umowę z odbiorcą ścieków. Pani Małgorzata Jóxwiak zapytał czy ktoś na terenie gminy ma 

zezwolenie na odbiór nieczystości. Pani Milena Pryzowicz odpowiedziała, że nikt nie ma 

stosownego zezwolenia, ale są inne firmy które mają owe zezwolenie. Omówiła również górne 

stawki za odbiór nieczystości. Radny Adam Król poprosił o odczytanie jednego z artykułów 

ustawy, który mówi, że zabrania się wylewania nieczystości ciekłych na tereny użytkowe o ile 



inne przepisy nie stanowią inaczej. Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowania 

nad regulaminem: 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 7 głosów, przeciw 1 

głos, wstrzymało się 3 głosy. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 7 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki uchwały w 

sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy  – podjęta większością głosów. 

Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowania w sprawie górnych stawek za odbiór 

nieczystości: 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 6 głosów, przeciw 2 

głosy, wstrzymało się 3 głosy. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 8 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i 

transportu nieczystości ciekłych, świadczonych na terenie gminy Boćki stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych, świadczonych na 

terenie gminy Boćki– podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 19 Głos zabrał Pan Paweł Ryżyk tłumacząc z czego wynika zmiana poprzednio 

przyjętej uchwały. Głos zabrał Pan Adam Król mówiąc, że skoro podejmujemy chyba 3 raz w 

ciągu kilku miesięcy uchwałę odnośnie stawek za odpady komunalne to może byśmy się 

zastanowili żeby owe stawki jednak obniżyć i dołożyć więcej z budżetu gminy do odpadów 

komunalnych a mieszkańcy będą mieli mniejsze opłaty. Po wyczerpaniu tematu 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 8 głosów, przeciw 1 

głos, wstrzymało się 2 głosy. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 9 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki zmieniającej 

uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty – 

podjęta większością głosów. 



Ad pkt. 20 Pani Małgorzata Jóźwiak powiedziała że zmiana w uchwale dotyczy jednego wyrazu 

„ pożarnicze”. W poprzednio przyjętej było, że ekwiwalent pieniężny przysługiwał za udział w 

szkoleniach pożarniczych jednak po uzgodnieniu z Wojewoda Podlaskim słowo pożarnicze 

zostaje usunięte i ekwiwalent będzie przysługiwał za wszystkie szkolenia. Przewodnicząca 

przeprowadziła głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 10 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki 

zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w 

działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub ćwiczeniu stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub 

ćwiczeniu – podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 21 Głos zabrała Pani Wójt na wstępie gratulując nowo wybranym sołtysom, w tym 

dwóm Sołtyskom które zasilą grono Sołtysek w gminie. Odczytała harmonogram uchwał 

podjętych na XXXIV sesji Rady Gminy Boćki. Następnie mówiła o działalności w okresie 

międzysesyjnym. Został rozstrzygnięty przetarg na budowę dróg w ramach Polskiego Ładu. 

Chodzi o drogi Wiercień do drogi powiatowej Boćki – Starowieś oraz remont odcinków ul. 

Grunwaldzkiej i ul. Polnej. Do przetargu zgłosiło się trzech wykonawców, a sam przetarg został 

rozstrzygnięty bardzo korzystnie poniżej kwoty, którą gmina zabezpieczyła w swoim budżecie. 

Wgrała firma z Siemiatycz. Wójt Gminy mówiła również o przetargu na remont drogi 

powiatowej Olszewo-Truski, który wygrała firma MaxBud z Bielska Podlaskiego. Mówiła 

również o działalności urzędu, wydanych decyzjach wymiarowych, akcyzowych, ilości 

wystawionych upomnień i tytułów wykonawczych oraz ilości konsultacji i złożonych 

wniosków w ramach programu czyste powietrze. Dodała, że poprosiła koła łowieckie działające 

na terenie gminy o złożenie sprawozdań z szacowania szkód łowieckich, w jaki sposób zostały 

rozpatrzone zgłoszone przez mieszkańców szkody łowieckie. Poinformowała, że planowane 

przejścia dla pieszych w dalszym ciągu są jeszcze na etapie administracyjnym. Natomiast będą 

dokonywane uzgodnienia w kwestii doświetlenia już istniejących przejść dla pieszych w 

Boćkach. Wójt Gminy powiedziała, że wystąpiliśmy do Urzędu Marszałkowskiego Woj. 

Podlaskiego o udzielenie wsparcia do wkładu własnego na termomodernizację szkoły w 

Boćkach i otrzymaliśmy owe wsparcie w wysokości 500 tys. zł. 

Mówiła również o tym, że Związek Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego przyjął 

stanowisko które skierował do polskiego rządu aby finansowanie edukacji zostało przejęte 

przez rząd a nie gminy mają dokładać do oświaty więcej niż otrzymują od państwa. Następnie 

odczytała stanowisko wystosowane do polskiego rządu. 

Ad pkt. 22 Głos zabrał Pan Adam Król mówiąc, że na jedne rzeczy rząd daje pieniądze a na 

inne nie. Chcemy żeby rząd dołożył do finansowania edukacji to może powinien zrezygnować 

z udzielania dotacji na remonty dróg, termomodernizacji budynków. Następnie zapytał, Panią 

Wójt gdzie była podczas obrad ostatniej sesji Rady Gminy Boćki. Dodał, że dobrze by było 



żeby Wójt Gminy przedkładała Przewodniczącej Rady Gminy usprawiedliwienie swojej 

nieobecności na sesji bo wszyscy chcielibyśmy wiedzieć czy był ważny powód. Poruszył temat 

dotyczący pisma, które wpłynęło od mieszkańca w styczniu bieżącego roku. Chce on kupić 

bądź wydzierżawić niszczejący od wielu lat budynek przystanku w Boćkach. Zamierza 

zainwestować w ten budynek, powiększyć go, na dole stworzyć lokale usługowe zaś na górze 

lokale noclegowe. Mieliśmy podjąć decyzję już dawno ale do dnia dzisiejszego wnioskodawca 

nie otrzymał odpowiedzi, na którą urząd powinien odpowiedzieć w ciągu 14 dni od daty 

wpływu. Prosił aby Przewodnicząca Rady lub Pani Wójt wypowiedziały się w tej kwestii. 

Następnie poruszył temat termomodernizacji szkoły w Boćkach. Zauważył, że wszystkim 

wiadomo iż ta inwestycja kosztowo znacznie przewyższa budżet gminy. Nawiązał również do 

kosztów montażu instalacji fotowoltaicznej na potrzeby szkoły w Boćkach. Mówił, że koszt tej 

instalacji wg kosztorysu jest wielokrotnie zawyżony. Porównał ceny kosztorysowe z cenami 

wg kwartalnika jednej z firm zajmujących się instalacją fotowoltaiczną. Pan Adam Król 

przedstawił wszystkim własne wyliczenia co do inwestycji termomodernizacji szkoły w 

Boćkach. Podał ile wg niego cała inwestycja powinna kosztować. Dodał również, że mimo iż 

otrzymaliśmy tak wysokie dofinansowanie to i tak wielokrotnie przepłacamy za tą inwestycję, 

którą gmina mogłaby zrealizować środkami własnymi bez dofinansowania za około 2 mln zł. 

Głos zabrał Pan Wojciech Wierciński mówiąc, że odłożyliśmy podjęcie decyzji o sprzedaży, 

wydzierżawieniu tej działki na kolejną komisję ponieważ lokalizacja tej działki jest bardzo 

strategiczna dla naszej gminy. Nawiązał również do termomodernizacji szkoły w Boćkach. 

Powiedział, że podziela zdanie radnego Adama Króla co do tego że jest to bardzo droga 

inwestycja. A czy jest ona przepłacona czy nie to już każdy niech indywidualnie zdecyduje. 

Dodał, że gmina opierała się na kosztorysie inwestorskim a nie na internecie. Powiedział, że 

skoro firma przytoczona przez radnego Adama Króla podaje swoje ceny dużo niższe, czemu 

nie złożyła oferty na remont szkoły. Powiedział, że kosztorys został wykonany przez osobę 

uprawioną wg cen na drugi kwartał 2022 roku. Ponownie głos zabrał Pan Adam Król mówiąc, 

że chciałby zobaczyć kosztorys o którym mówił Radny Wojciech Wierciński. Następnie 

powiedział, że firma o której wspomniał we wcześniejszej wypowiedzi zajmuje się 

kosztorysowaniem z podziałem na województwa. Dodał, że może gmina powinna zaopatrzyć 

się w ten kwartalnik i nie przepłacać za inwestycje. Radny Wojciech Wierciński zauważył, że 

dyskusja toczy się na temat przetargu, który został już rozstrzygnięty i inwestycja jest w trakcie 

realizacji. Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu obrad sesji. 

Ad pkt. 23 Głos zabrała Pani Wójt mówiąc, że na poprzedniej sesji uczestniczyła w rozprawie 

w terenie dotyczącej mienia gminy a konkretnie zasiedzenia jednej z dróg przeciwpożarowych 

przez mieszkańca Bociek. Następnie powiedziała, że na termomodernizację szkoły w Boćkach 

był ogłoszony publiczny przetarg, elektroniczny przetarg i wg Wójt nie zostały poczynione 

żadne zaniedbania co do realizacji tego przetargu i jego zgodności z cenami przetargowymi. 

Zauważyła, że skoro wg radnego tak dużo można było zarobić na tej inwestycji to dlaczego do 

przetargu przystąpiły tylko dwie firmy.  

Następnie głos zabrał Pan Wojciech Wierciński wracając do tematu ścieków i ich odbioru od 

mieszkańców. Mówił, że ustawodawca nałożył na gminy obowiązek ewidencjonowania 

zbiorników bezodpływowych i nakazał aby właściciele nieruchomości mieli zawarte umowy z 

firmami które te ścieki odbiorą. Dodał, że podjęliśmy uchwałę o górnych stawkach wywozu 



tych nieczystości, ale dobrze że zostało odczytane zdanie z ustawy, tyczące się wywozu 

nieczystości przez właścicieli np. na swoje pola. Następnie mówił o tym iż będą przesuwane 

środki finansowe aby w przyszłości móc tak zmodernizować naszą oczyszczalnię ścieków w 

Boćkach, żeby jako zlewnia mogła przyjmować ścieki naszych mieszkańców. Dodał, że 

będziemy myśleć również o tego typu rozwiązaniach w poszczególnych wsiach w gminie. 

Następnie mówił o CIS. Powiedział, że te 20 tys. Zł rocznie które będzie wykładała gmina da 

się racjonalnie wytłumaczyć, ponieważ te części etatów zostaną odebrane z gminy. Mówił, że 

inicjatywy społeczne nie są po to żeby na nich zarobić, tylko po to żeby wesprzeć społeczność, 

która tego wsparcia potrzebuje. Mówił, że gmina otrzymała wsparcie w postaci środków 

trwałych. 

Głos zabrał Pan Adam Król mówiąc o CIS, że uczestnicy otrzymywali comiesięcznie pieniądze 

i niektórzy z nich po prostu je przepijali i wydarzyła się tragedia, której jeden z uczestników 

nie przeżył, więc wg radnego niekoniecznie był to projekt korzystny i potrzebny. Radny 

ponownie wrócił do przetargu i cen za inwestycje przeprowadzane w szkole w Boćkach. Mówił, 

że na tą inwestycję mieliśmy w budżecie 5,5 mln zł a dlaczego po przetargu wyszło 7 mln zł. 

Wszystkim gminom wystarczyło 6 m-cy na ogłoszenie przetargu i jeżeli oferta przewyższała 

możliwości wówczas unieważniano taki przetarg i ogłaszano kolejny. U nas jednako pierwszy 

przetarg ogłoszono 5 dni przed ostatecznym terminem i już nie było możliwości jego 

unieważnienia i rozpisania kolejnego przetargu. Albo braliśmy ofertę za 7 mln zł albo traciliśmy 

dotację z Polskiego Ładu. Dyskutowano o instalacji fotowoltaicznej za jaką kwotę powinna być 

wykonana. Czy została przepłacona. Następnie głos zabrał mieszkaniec gminy Pan Waldemar 

Rynans mówiąc, że osoby które montowały na budynkach mieszkalnych fotowoltaikę z 

dofinansowania mogły maksymalnie za 1kW zapłacić 7 tys. zł, to na szkole 50 kW powinno 

kosztować 350 tys. zł a nie ponad 1 mln zł. Następnie mówił o wywożeniu ścieków na własne 

pola. Przytoczył art. 84 ustawy Prawo Wodne, który mówi że można wywozić ścieki na pola 

pod warunkiem, że są to ścieki biodegradowalne. Przytoczył inne przykłady, jak PSZOK, 

rekultywacja wysypiska śmieci. O tych sprawach było również głośno, były pisane projekty, 

opracowania, zostało za to zapłacone a do dziś się w tych kwestiach nic nie dzieje. Następnie 

mówił, że wie iż podczas obrad ostatniej sesji Pani Wójt pół sesji przesiedziała w gminie a 

drugie pół sesji była na sprawie w terenie. Dodał, że organizując sesję doskonale wiedziała, że 

w tym dniu ma rozprawę, bo takie powiadomienia przychodzą z dwumiesięcznym 

wyprzedzeniem, w związku z tym dlaczego w tym terminie zorganizowała sesję. Dodał, że 

Wójt Gminy widocznie tak szanuje radnych, nie przychodząc na obrady. Mówił też, że Pani 

Wójt pochwaliła się, że otrzymała 500 tys. Zł na termomodernizację szkoły w Boćkach a czemu 

nie wnioskowała o wsparcie finansowe do remontu drogi, na którą prawdopodobnie będzie 

brany kredyt. Dodał, że sołtys wsi Piotrowo-Krzywokoły liczył iż wsparcie otrzyma jego wieś 

i będą mogli remontować świetlice, jednak musiał poczekać bo szkoła była ważniejsza. 

Następnie mówił o organizacji sesji, jak nasza gmina wypada na tle innych gmin w Polsce. Głos 

zabrała Pani Milena Pryzowicz odczytując przepisy, kiedy ścieki mogą być wylewane na pola 

i jakie warunki muszą być spełnione aby moc wylać je na pole oraz jakie parametry powinny 

mieć ścieki, które można wylać na pole. Dodała, że przy większej ilości ścieków potrzebne są 

zezwolenia wodno-prawne. Ponownie głos zabrał Pan Waldemar Rynans mówiąc,  że ścieki 

biodegradowalne można wywozić na pola i nie trzeba robić żadnych badań, bo to są ścieki bez 



chemii. Dodał, że jego zdaniem kto będzie używał produktów biodegradowalnych to może 

spokojnie wywozić ścieki na swoje pole, bo jeżeli nie będą to produkty biodegradowalne to 

wówczas trzeba liczyć się z wysokimi kosztami odbioru ścieków. Głos zabrał Pan Adam Król 

pytając dlaczego na stronie gminy była zamieszczona kwota 5,5 mln zł. na termomodernizację 

a w kosztorysie była kwota ponad 7 mln zł. Głos zabrała Wójt Gminy tłumacząc radnemu, że 

5,5 mln zł to była kwota zabezpieczona w budżecie gminy, natomiast po przetargu wyszła 

kwota 7,7 mln zł. Pan Adam Król powiedział, że skoro była planowana inwestycja to ktoś 

powinien zrobić kosztorys wcześniej żeby móc zabezpieczyć środki finansowe a nie po 

przetargu wyszło 2 mln zł. więcej. Pytał czy kosztorys był robiony na etapie planowania 

inwestycji. Głos zabrał sołtys wsi Piotrowo-Krzywokoły na wstępie dziękując pracownikowi 

gminy za dbanie o drogi i pobocza. Mówił, że jeżeli gmina będzie miała więcej sprzętu typu 

koparka to wówczas nie będą nam potrzebne przetargi na drogi. Wspomniał, że jeżeli w 

programie obrad jest informacja z działalności to bardzo by prosił o krótki zarys każdego z 

omawianych punktów bo sołtysi również chcą wiedzieć. Dodał, że mikrofony na stolikach 

radnych to zbędny wydatek, ponieważ zaledwie dwóch radnych zabiera głos, więc mogą 

przyjść do mównicy. 

Na zakończenie obrad sesji Przewodnicząca Rady Gminy złożyła wszystkim życzenia z okazji 

nadchodzących Świąt Wielkanocnych. 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodnicząca zamknęła obrady. 

Protokołował: Magdalena Kozłowska 

Przewodniczący Rady Gminy 

       Małgorzata Jóźwiak 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Załącznik Nr 1 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXV  

z dnia 30 marca 2023 roku 

 

Boćki, dn.: 30.03.2023r. 

1. Głosowanie za przyjęciem porządku obrad 

        GŁOSOWAŁO:  11     

        głosowało ZA: 11     

        głosowało PRZECIW: 0     

        WSTRZYMAŁO się: 0     

  LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
  1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

  2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

  3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

  4 Zawadzki Piotr nie głosował   

  5 Skomorowski Marek głosował ZA   

  6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

  7 Król Adam głosował ZA   

  8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

  9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

  10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

  11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

  12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

  13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

  14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

  15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Załącznik Nr 2 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXV  

z dnia 30 marca 2023 roku  
Boćki, dn.: 30.03.2023r. 

2. Głosowanie za przyjęciem protokołu XXXIV Sesji Rady Gminy Boćki 

        GŁOSOWAŁO:  11     

        głosowało ZA: 10     

        głosowało PRZECIW: 0     

        WSTRZYMAŁO się: 1     

  LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
  1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

  2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

  3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

  4 Zawadzki Piotr nie głosował   

  5 Skomorowski Marek głosował ZA   

  6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

  7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

  8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

  9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

  10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

  11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

  12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

  13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

  14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

  15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

          

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Załącznik Nr 3 do Protokołu  
Sesji Rady Gminy Nr XXXV  
z dnia 30 marca 2023 roku 

  
  

Boćki, dn.: 30.03.2023r. 

3. Głosowanie za przyjęciem Uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boćki na lata 2023 2026 wraz z 
prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2024 sprawie 

        GŁOSOWAŁO:  11     

        głosowało ZA: 7     

        głosowało PRZECIW: 1     

        WSTRZYMAŁO się: 3     

  LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
  1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

  2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

  3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

  4 Zawadzki Piotr nie głosował   

  5 Skomorowski Marek głosował ZA   

  6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

  7 Król Adam głosował PRZECIW   

  8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

  9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

  10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

  11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

  12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

  13 Zambrowski Paweł WSTRZYMAŁ się   

  14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

  15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Załącznik Nr 4 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXV  
z dnia 30 marca 2023 roku  

Boćki, dn.: 30.03.2023r. 

4. Głosowanie za przyjęciem Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boćki 
na rok 2023 

        GŁOSOWAŁO:  11     

        głosowało ZA: 7     

        głosowało PRZECIW: 1     

        WSTRZYMAŁO się: 3     

  LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
  1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

  2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

  3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

  4 Zawadzki Piotr nie głosował   

  5 Skomorowski Marek głosował ZA   

  6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

  7 Król Adam głosował PRZECIW   

  8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

  9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

  10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

  11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

  12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

  13 Zambrowski Paweł WSTRZYMAŁ się   

  14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

  15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Załącznik Nr 5 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXV  

z dnia 30 marca 2023 roku  
Boćki, dn.: 30.03.2023r. 

5. Głosowanie za przyjęciem Uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
gminy Boćki w 2023 r. 

        GŁOSOWAŁO:  11     

        głosowało ZA: 11     

        głosowało PRZECIW: 0     

        WSTRZYMAŁO się: 0     

  LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
  1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

  2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

  3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

  4 Zawadzki Piotr nie głosował   

  5 Skomorowski Marek głosował ZA   

  6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

  7 Król Adam głosował ZA   

  8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

  9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

  10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

  11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

  12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

  13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

  14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

  15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Załącznik Nr 6 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXV  

z dnia 30 marca 2023 roku  
Boćki, dn.: 30.03.2023r. 

6. Głosowanie za przyjęciem Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia z Miastem Bielsk Podlaski 

        GŁOSOWAŁO:  11     

        głosowało ZA: 11     

        głosowało PRZECIW: 0     

        WSTRZYMAŁO się: 0     

  LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
  1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

  2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

  3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

  4 Zawadzki Piotr nie głosował   

  5 Skomorowski Marek głosował ZA   

  6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

  7 Król Adam głosował ZA   

  8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

  9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

  10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

  11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

  12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

  13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

  14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

  15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

          

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Załącznik Nr 7 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXV  

z dnia 30 marca 2023 roku  
Boćki, dn.: 30.03.2023r. 

7. Głosowanie za przyjęciem Uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Boćki 

        GŁOSOWAŁO:  11     

        głosowało ZA: 7     

        głosowało PRZECIW: 1     

        WSTRZYMAŁO się: 3     

  LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
  1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

  2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

  3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

  4 Zawadzki Piotr nie głosował   

  5 Skomorowski Marek głosował ZA   

  6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

  7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

  8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

  9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

  10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

  11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

  12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

  13 Zambrowski Paweł głosował PRZECIW   

  14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

  15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

          

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Załącznik Nr 8 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXV  

z dnia 30 marca 2023 roku  
Boćki, dn.: 30.03.2023r. 

8. Głosowanie za przyjęciem Uchwały w sprawie górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 
ścieków i transportu nieczystości ciekłych, świadczonych na terenie gminy Boćki 
        GŁOSOWAŁO:  11     

        głosowało ZA: 6     

        głosowało PRZECIW: 2     

        WSTRZYMAŁO się: 3     

  LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
  1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

  2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

  3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

  4 Zawadzki Piotr nie głosował   

  5 Skomorowski Marek głosował ZA   

  6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

  7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

  8 Piotrowska Krystyna głosował PRZECIW   

  9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

  10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

  11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

  12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

  13 Zambrowski Paweł głosował PRZECIW   

  14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

  15 Lipiński Zbigniew WSTRZYMAŁ się   

          

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Załącznik Nr 9 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXV  

z dnia 30 marca 2023 roku  
Boćki, dn.: 30.03.2023r. 

9. Głosowanie za przyjęciem Uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru 
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia wysokości tej opłaty 

        GŁOSOWAŁO:  11     

        głosowało ZA: 8     

        głosowało PRZECIW: 1     

        WSTRZYMAŁO się: 2     

  LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
  1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

  2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

  3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

  4 Zawadzki Piotr nie głosował   

  5 Skomorowski Marek głosował ZA   

  6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

  7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

  8 Piotrowska Krystyna głosował PRZECIW   

  9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

  10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

  11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

  12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

  13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

  14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

  15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                
  
  
  
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Załącznik Nr 10 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXV  

z dnia 30 marca 2023 roku 

  

Boćki, dn.: 30.03.2023r. 

10. Głosowanie za przyjęciem Uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości 
ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych, akcjach 
ratowniczych, szkoleniu lub ćwiczeniu 

        GŁOSOWAŁO:  11     

        głosowało ZA: 10     

        głosowało PRZECIW: 0     

        WSTRZYMAŁO się: 1     

  LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
  1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

  2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

  3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

  4 Zawadzki Piotr nie głosował   

  5 Skomorowski Marek głosował ZA   

  6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

  7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

  8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

  9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

  10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

  11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

  12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

  13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

  14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

  15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                
 

 

 

 

 

 

  

 


